



Legislative
Assembly
of Ontario

Page applications are
accepted online twice yearly:
April 15 to June 15
and
September 15 to November 15
Check out our website at www.ola.org

ONTARIO'S
LEGISLATIVE

PAGE

PROGRAM

A *Unique* Experience

Each year, approximately 150 Grade 7 & 8 students from across Ontario are selected to participate in Ontario's Legislative Page Program. The program is designed for outgoing, high-achieving, community-involved students who have demonstrated responsibility and leadership. Legislative Pages support the functions of the House, meet key parliamentary figures, and learn first-hand about Ontario's Parliament and the legislative process.



Be a part of Ontario's Parliament during your Grade 7 or 8 school year!

Explore and apply at:



@ONPARLEDUCATION



@LEGISLATIVEASSEMBLYOFONTARIO



@ONPARLEDUCATION

WWW.OLA.ORG



Assemblée
législative
de l'Ontario

Nous acceptons les demandes
en ligne durant les cycles de recrutements :

15 avril - 15 juin
et

15 septembre - 15 novembre

Consultez notre site web à www.ola.org

PROGRAMME DES

PAGES

DE L'ASSEMBLÉE
LÉGISLATIVE
DE L'ONTARIO

Une expérience *unique*

Chaque année, environ 150 jeunes élèves de la 7^e à la 8^e année, de tous les coins de la province, sont sélectionnés pour servir comme pages à l'Assemblée législative de l'Ontario. Le programme est destiné aux élèves qui participent activement à diverses activités parascolaires, et qui démontrent un sens des responsabilités et des qualités de leader exceptionnels. Les pages rencontreront des parlementaires et des hauts fonctionnaires afin d'apprendre de première main le fonctionnement du parlement de l'Ontario et du processus législatif.

Pour en savoir plus, venez explorer et poser votre candidature!



@PARLONEDUCATION



@ASSEMBLEELEGISLATIVEDELONTARIO



@PARLONEDUCATION

WWW.OLA.ORG